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ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
HCP are globally recognised for their ability to provide large and small customers with turnkey ‘cradle to grave’ support on the design, development,
qualification and manufacture of customer originated or HCP designed bespoke products.

From initial design creation, development of 2-D and 3-D illustrations, supported by functional high quality models, through to ‘proof of principle’
prototype component molding and subsequent fully documented qualification programmes, HCP’s project teams will provide an assured and reliable
process of bespoke product development.

Whether realizing a customers design or creating a new design based on the customers brief, HCP’s team of experienced designers, engineers and
project teams offer an exemplary and cost effective approach to bespoke product development.
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A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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